
Mjesni odbor  

Mundaričevac 

Senj, 28. srpnja 2022. 

 

ZAPISNIK 

 

s prve sjednice Vijeća mjesnog odbora Mundaričevac održanog 29.07.2022., s početkom u 19.00 sati. 

Nazočno je bilo 5 od 7 članova Vijeća, a to su Željko Lopac, Zlatko Tomljanović, Ivan Bašić, Ivana 

Mršić i Kristian Marenić.  

Gđa. Veseljka Lebinac i gosp. Zlatko Biondić opravdano su izostali. 

 

DNEVNI RED 

1. Prijedlog plana i programa ulaganja u komunalnu infrastrukturu na području MO-a 

Mundarićevac za 2023. godinu. 

2. Razno. 

 

Članovi Vijeća mjesnog odbora Mundaričevac razgovarali su o problemima svatko za svoje područje. 

Također smo razmijenili i mišljenje građana s tog područja koji su nam dali neke prijedloge koje 

uvažavamo i s kojima se u najvećoj mjeri slažemo.  Turizam je grana koja je svake godine u sve većem 

usponu, broj gostiju koji dolaze u naš grad je svakom godinom sve veći, pa je tako i sve veća potreba za 

parkirnim mjestima, to je u našem gradu nažalost sve veći problem, posebno u ulicama Ivana Lenkovića, 

Nikole Jurišića, Petra Kružića, Kozjak, Damira Tomljanovića Gavrana, Nikole Suzane te Ante 

Starčevića. Prijedlog Vijeća je da u ulici Kozjak (uzbrdica koja povezuje ulicu Nikole Jurišića i Petra 

Kružića) u zavojima se urede površine za parkiralište, u kojima bi pravo parkinga imali korisnici okolnih 

stambenih zgrada. Isto tako dajemo na prijedlog da se u ulici Petra Kružića (prema krivoputskoj cesti) 

urede površine za parking. Dajemo na prijedlog da se u ove tri ulice u Mundaričevcu postave ležeći 

policajci pošto se tim ulicama sve više „divlja“, ne poštuje se ograničenje brzine i zabrinuti za sigurnost 

pješaka. U ulicama Petra Kružića, Nikole Jurišića i Ivana Lenkovića su potrebne i stepenice koje bi 

povezivale sve tri ulice, teren je pripremljen i potrebno je samo napraviti stepenice. Između ulice Ivana 

Lenkovića (brojevi 22 i 24) i Nikole Jurišića (broj 9) potrebno je urediti okoliš koji je zapušten i pun 

komunalnog otpada. Kod Inine pumpe jako puno građana i gostiju prelazi preko ceste na kojoj nije 

označen pješački prijelaz, te smatramo da je potrebno uvidjeti je li moguće postavljanje istog.  

Na području našeg mjesnog odbora se nalazi samo jedno dječje igralište (u ulici Ante Starčevića), a 

pošto smo područje s najvećim brojem stanovnika smatramo da je potrebno barem još jedno dječje 

igralište pošto smo upoznati sa činjenicom da Grad Senj posjeduje katastarske čestice na navedenom 

području (ulica Višala ili ulica Vladimira Čopića). Također želimo da se na sva dječja igrališta postave 

kante za cigarete da građani koji se tamo nalaze s djecom ne bacaju opuške cigareta po površinama.  

Zahtijevamo i uređenje ulice Emanuela Sladovića (od ulice Višala do ulice Franje Račkog). Potrebno je 

i proširenje ulice Vladimira Čopića (posebno kod kućanstva brojeva 17., 19. i 22., spoj prema ulici 

Svetog Jurja).  



Zahtijevamo i rješavanje problema oko kontenjera na našem podjučju, često se dogodi da se do istih ne 

može pristupiti zbog parkiranih automobila na mjestu gdje je to zabranjeno. 

 

 

Predsjednik MO 

Kristian Marenić 


